
Dz.03.0021.6.2015 

 

 Uchwała Nr  VI / 59 / 2015 

Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

z dnia 21 kwietnia 2015 r. 

 

w sprawie:  powołanie urzędnika odpowiedzialnego za ruch pieszy                     

tzw. oficera pieszego. 
 
Na podstawie § 3 pkt. 3 lit. k  uchwały nr XCIX/1497/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 

2014r, w sprawie organizacji i zakresu działania Dzielnicy III Prądnik Czerwony w Krakowie (Dz. 

Urz. Woj. Mał. z dnia 27.03.2014 poz. 1839) uchwala, co następuje: 
 

§1 

Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa o powołanie urzędnika 

odpowiedzialnego za ruch pieszy tzw. oficera pieszego, którego zadaniem 

będzie aktywne uczestnictwo w projektowaniu i nadzorowaniu inwestycji, aby 

zapewnić pieszym wygodę i bezpieczeństwo na chodnikach. Szczególnie ważną 

rolę powinna odegrać jego współpraca z oficerem rowerowym. 

 

§2 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia 

 

 
Przewodnicząca Rady i Zarządu 

Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

Aniela Pazurkiewicz 

 

 
 
UZASADNIENIE 

 

 Realizacja uchwały pokaże, że Władze Miasta dbają nie tylko o kierowców, 

pasażerów komunikacji miejskiej i rowerzystów, ale także o pieszych. Obecnie bardzo często 

chodniki są projektowane w sposób, który uwzględnia interesy zmotoryzowanych i 

rowerzystów. Widać to na licznych przykładach, gdy drogi dla rowerów przecinają się 

niebezpieczny sposób z ciągami pieszymi, sygnalizacja świetlna dla pieszych jest 

niezsynchronizowana ze sobą, piesi są zmuszani do przekraczania ciągów jezdnych 

przejściami podziemnymi lub kładkami, zdarzają się przypadki potrąceń pieszych przez 

rowerzystów jeżdżących chodnikami. Piesi czują się coraz bardziej niekomfortowo                      

i niebezpiecznie na chodnikach. 

Odpowiednicy oficerów pieszych zostali powołani już we Wrocławiu i w Lublinie, zaś                    

w Warszawie planowane jest traktowanie pieszych w sposób priorytetowy. Dbałość                                   

o bezpieczeństwo pieszych na chodnikach – najbardziej bezbronnych uczestników ruchu 

drogowego – powinna być priorytetem przedstawicieli Gminy Miejskiej Kraków. 

 


